



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

April 2, 2020

Dear WCS Community,

In response to Governor Gretchen Whitmer's order TODAY to close school for the remainder of the year, we now have the necessary direction to build a plan for your children to complete the year.

The Governor's order requires school districts to develop a Continuity of Learning plan to address a wide range of issues, including graduation, transcripts, and diplomas for seniors. It also requires districts to offer at-home learning, award credit for prior learning, address special education requirements, and develop plans to help students when the emergency is lifted. Likewise, the plan must be submitted for approval to the Macomb Intermediate School District (MISD).

To respond to this order, we will be working over the next week to develop the plan. The week of April 13, 2020, WCS will release "A Parent's Guide to Learning at Home" to provide important information and details for how we complete the school year.

For next week's food distribution during spring break, three area churches have volunteered to host them in place of our middle schools on Wednesday, April 8, 2020.

Faith Lutheran Church 37635 Dequindre Troy, MI 48083	First United Methodist Church 5005 Chicago Road Warren, 48092	Woodside Bible Church 27300 Hoover Road Warren, 48093
---	--	--

Most important, please follow the Governor's order to stay in place as this is the only way to slow down the spread of the coronavirus. Please be safe, stay healthy, and I will keep you updated.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

عزيزي المجتمع WCS،

استجابة لأمر الحاكم غريتشن ويتم اليوم بإغلاق المدرسة لبقية العام، لدينا الآن التوجيه اللازم لبناء خطة لأطفالك لإكمال العام.

يتطلب أمر الحاكم من المناطق المدرسية أن تُطبق خطة استمرارية التعلم لمعالجة مجموعة واسعة من القضايا، بما في ذلك التخرج والمحاضر والشهادات لكبار السن. كما يتطلب من المناطق تقديم التعلم في المنزل، ومنح الانتماء للتعلم السابق، ومعالجة متطلبات التعليم الخاص، ووضع خطط لمساعدة الطلاب عند رفع حالة الطوارئ. وبالمثل، يجب تقديم الخطة للموافقة عليها إلى منطقة ماكومب للمدارس المتوسطة.

وللاستجابة لهذا الأمر، سنعمل خلال الأسبوع المقبل على وضع الخطة. في الأسبوع من 13 أبريل 2020، ستصدر WCS "دليل الوالدين للتعلم في المنزل" لتوفير معلومات وتفاصيل مهمة لكيفية إكمالنا للعام الدراسي.

لتوزيع المواد الغذائية الأسبوع المقبل خلال عطلة الربيع، تطوعت ثلاث كنائس المنطقة لاستضافتها بدلا من مدارسنا المتوسطة يوم الأربعاء 8 أبريل 2020.

كنيسة ووسايد للكتاب المقدس	أول كنيسة ميثودية موحدة	الكنيسة اللوثرية الإيمانية
27300 طريق هوفر	5005 طريق شيكاغو	37635 بيكيندري
وارن، 48093	وارن، 48092	تروي، MI 48083

الأهم من ذلك، يرجى اتباع أمر الحاكم بالبقاء في مكانه لأن هذه هي الطريقة الوحيدة لإبطاء انتشار الفيروس التاجي. يرجى أن تكون آمنة، والبقاء في صحة جيدة، وسوف تبقى لكم تحديث.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوي، دكتوراه

المشرف